

紐約中華基督教長老會

The First Chinese Presbyterian Church of New York City

Presbyterian Church (U.S.A.)

61 Henry Street, New York, NY 10002

電話 Tele: (212) 964-5488, (917) 214-8596

網址 Website: www.fcpc.org 電郵 E-mail: fcpcnycoffice1@gmail.com

Facebook: www.facebook.com/fcpcnyc



但那等候耶和華的必從新得力

But Those Who Hope In The Lord Will Renew Their Strength

主日聯合崇拜
Sunday Combined Service

上午十一時 11:00 a.m.

二零二六年二月十五日

The Fifteenth Day of February 2026

主日聯合崇拜程序

ORDER OF SUNDAY COMBINED SERVICE

唱 詩	*HYMN	#20 『稱謝歌』 " ALL PEOPLE THAT ON EARTH DO DWELL "	立
始禮聖頌	INTROIT	#625 『主在聖殿中』 " THE LORD IS IN HIS HOLY TEMPLE "	坐
宣 召	CALL TO WORSHIP	馬太福音 Matthew 18: 19-20 耶穌說:『我又告訴你們，若是你們中間有兩個人在地上同心合意地求甚麼事，我在天上的父必為他們成全。因為無論在那裏，有兩三個人奉我的名聚會，那裏就有我在他們中間。』 Jesus said, "Again, I tell you that if two of you on earth agree about anything you ask for, it will be done for them by my Father in heaven. For where two or three come together in my name, there am I with them."	坐
牧 禱	PASTORAL PRAYER	邵一嵐宣教師 Evangelist Elaine Shao	坐
主 禱 文	THE LORD'S PRAYER	#649	坐
唱 詩	*HYMN	#329 『萬恩之主歌』 " O LORD OF HEAVEN AND EARTH AND SEA "	立
啓 應 文	RESPONSIVE READING	詩篇 Psalm 84: 1-7	坐
獻 詩	ANTHEM	詩班 CHOIR	坐
讀 經	SCRIPTURE LESSONS	『Love Medley 主耶穌,我愛你』	坐
講 道	SERMON	馬太福音 Matthew 5: 1-10, 17: 1-5 『新春八福』 " THE BEATITUDES OF A NEW YEAR "	坐
榮 耀 頌	*GLORIA PATRI		立
報 告	ANNOUNCEMENTS		坐
奉 獻	OFFERING 請於崇拜後，投入奉獻箱內	Please drop in the Offering Box after Worship Service.	坐
獻 禮 文	*OFFERTORY RESPONSE	#644	立
差 遣	*DISMISSAL	方李芳長老 Elder Frances Fong	立
		你們務要踏進世界去事奉上帝和祂所創造，所愛顧的全人類。阿們！ Go forth into the world to serve God and human beings whom He created and love. Amen.	立
阿 們 頌	*AMEN	#675	立
唱 詩	*HYMN	#546 『賜福救主歌』 " SAVIOUR, LIKE A SHEPHERD, LEAD ME "	立

*please stand

在崇拜前，請將手提電話響鬧裝置調至靜音，讓我們一同安靜敬拜主。

啓應文：詩篇 84 篇：1-7 節

主席啟：萬軍之耶和華啊，祢的居所何等可愛！

會眾應：我羨慕渴想耶和華的院宇；我的心腸，我的肉體向永生神呼籲。

啟：萬軍之耶和華我的王，我的神啊，在祢祭壇那裡，麻雀為自己找著房屋，燕子為自己找著雛之窩。

應：如此住在祢殿中的便為有福！他們仍要讚美祢。

啟：靠祢有力量，心中想往錫安大道的，這人便為有福！

應：他們經過流淚谷，叫這谷變為泉源之地；并有秋雨之福蓋滿了全谷。

同讀：他們行走，力上加力，各人到錫安朝見神。

Responsive Reading: Psalm 84: 1-7

1 How lovely is your dwelling place, LORD Almighty!

2 My soul yearns, even faints, for the courts of the LORD; my heart and my flesh cry out for the living God.

3 Even the sparrow has found a home, and the swallow a nest for herself, where she may have her young—a place near your altar, LORD Almighty, my King and my God.

4 Blessed are those who dwell in your house; they are ever praising you.

5 Blessed are those whose strength is in you, whose hearts are set on pilgrimage.

6 As they pass through the Valley of Baka, they make it a place of springs; the autumn rains also cover it with pools.

7 They go from strength to strength, till each appears before God in Zion.

講道經文：馬太福音 5: 1-10

1 耶穌看見這許多的人，就上了山，既已坐下，門徒到祂跟前來，

2 祂就開口教訓他們，說：

3 虛心的人有福了，因為天國是他們的。

4 哀慟的人有福了，因為他們必得安慰。

5 溫柔的人有福了，因為他們必承受地土。

6 飢渴慕義的人有福了，因為他們必得飽足。

7 憐恤人的人有福了，因為他們必蒙憐恤。

8 清心的人有福了，因為他們必得見上帝。

9 使人和睦的人有福了，因為他們必稱為上帝的兒子。

10 為義受逼迫的人有福了，因為天國是他們的。

馬太福音 17: 1-5

1 過了六天、耶穌帶著彼得、雅各、和雅各的兄弟約翰、暗暗的上了高山。

2 就在他們面前變了形像，臉面明亮如日頭、衣裳潔白如光。

3 忽然有摩西、以利亞、向他們顯現、同耶穌說話。

4 彼得對耶穌說、主阿、我們在這裡真好，你若願意、我就在這裡搭三座棚、一座為你、一座為摩西、一座為以利亞。

5 說話之間、忽然有一朵光明的雲彩遮蓋他們，且有聲音從雲彩裡出來說、這是我的愛子、我所喜悅的，你們要聽他。

Scripture Lesson: Matthew 5: 1-10

1 Now when He saw the crowds, He went up on a mountainside and sat down. His disciples came to Him,

2 and He began to teach them, saying

3 Blessed are the poor in spirit, for theirs is the kingdom of heaven.

4 Blessed are those who mourn, for they will be comforted.

5 Blessed are the meek, for they will inherit the earth.

6 Blessed are those who hunger and thirst for righteousness, for they will be filled.

7 Blessed are the merciful, for they will be shown mercy.

8 Blessed are the pure in heart, for they will see God.

9 Blessed are the peacemakers, for they will be called sons of God.

10 Blessed are those who are persecuted because of righteousness, for theirs is the kingdom of heaven.

Matthew 17: 1-5

¹ After six days Jesus took with him Peter, James and John the brother of James, and led them up a high mountain by themselves.

² There he was transfigured before them. His face shone like the sun, and his clothes became as white as the light.

³ Just then there appeared before them Moses and Elijah, talking with Jesus.

⁴ Peter said to Jesus, "Lord, it is good for us to be here. If you wish, I will put up three shelters—one for you, one for Moses and one for Elijah."

⁵ While he was still speaking, a bright cloud covered them, and a voice from the cloud said, "This is my Son, whom I love; with him I am well pleased. Listen to him!"

報告事項

1.歡迎首次參加主日崇拜之新朋友,盼望你能繼續參加聚會,散會後請留下姓名,通訊處及電話與司事,以便教會與你聯絡。

We extend our welcome to those who are worshipping with us for the first time today. Please leave your name, address and phone number with the ushers so that we can contact you in the future. We hope to see you again.

2.主日晨禱小組: 逢主日上午十時半至十時五十分在聖堂舉行,請各兄姊參加。

3.祈禱會: 逢禮拜四下午二時,請各兄姊在不同地方一齊誠心為教會守望禱告。

4.各兄姊於教會辦公時間內每日上午九時至下午五時可用本堂電話 (212) 964-5488 或手提電話 (917) 214-8596 聯絡各同工。

5.中文成人主日學: 逢主日上午九時半至十時半在聖堂閣樓舉行,導師為陳國強宣教師,研習舊約創世記,歡迎各兄姊屆時參加。

6.婦女部例會: 今主日崇拜後在二樓副堂後座舉行,請各姊妹屆時出席。

7.中年團契例會: 下主日崇拜後在二樓副堂後座舉行,請各團友屆時出席。

8.社區事工委員會會議: 下日下午二時半召開,請各社區委員屆時出席。

9.堂議事會: 下日下午一時半在 309 室召開,請各執行長老屆時出席。

10.各兄姊如需要 2025 年本堂全年奉獻收據作報稅之用,請先向余健雄執事登記。

11.本堂在網址 www.fcpc.org 上載主日週刊,講道錄音,請瀏覽及收聽。

12.本堂誠聘主任牧師暨誠聘部分時間幹事,詳情請參閱聖堂後面報告版。

13.本堂誠徵義工,每星期五協助教會同工印刷及摺周刊,查詢詳情請聯絡邵一嵐宣教師或陳國強宣教師。

詩班獻詩歌詞

Love Medley (主耶穌, 我愛祢)

My Jesus, I love Thee, I know thou art mine, for Thee all the follies of sin I resign,
my gracious Redeemer, My Savior art Thou. If ever I loved Thee, My Jesus, 'tis now.
More love to Thee, O Christ, more love to Thee! Hear Thou the prayer I make on
bended knee, this is my earnest plea, more love, O Christ to Thee, more love to Thee.
More love to Thee. Once earthly joy I craved, sought peace and rest, now Thee alone
I seek, give what is best. This is my prayer shall be, more love, O Christ to Thee, more
love to Thee, more love to Thee. In mansions of glory and endless delight, I'll ever adore
Thee in heaven so bright. I'll sing with the glittering crown on my brow, if ever I loved Thee,
my Jesus, 'tis now. My Jesus, 'tis now.

主耶穌,我愛祢,深知我屬祢,世上罪中宴樂,為祢願捨棄,因祢是我救主,
還清我罪債,若我曾愛耶穌,如今更親愛。我願愛主基督,比前更深,屈膝
虔誠祈禱,懇求垂聽,真心誠意傾訴,我願愛主更深,愛主更深,愛主更深。
我前貪慕奢華,快活安逸,今專心尋求主,獻上最好,主前誠心禱告,我願
愛主更深,愛主更深,愛主更深。在榮美的天宮,快樂無盡期,在光明的美地,
永遠敬拜祢,戴上華麗冠冕,歌頌大主宰,若我曾愛耶穌,如今更親愛。

主日聯合崇拜事奉人員

	今主日(二月十五日)	下主日(二月廿二日) 大齋第一主日
講員/主席	邵一嵐宣教師 / 方李芳長老	陳國強宣教師 / 余健雄執事
指揮/司琴	林主恩先生 / 江友正女士	林主恩先生 / 江友正女士
司事/招待	關悅雄長老 / 趙漢兒先生	關悅雄長老 / 陳盧秀華執事
錄音/音響	黃惠賜執事	黃惠賜執事
出版週刊	余健雄執事	余健雄執事

代禱事項

- 1.為本堂各宣教同工、全體長老、執事、董事在教會中事奉的心志禱告。
- 2.為祈禱會禱告。求聖靈感動更多弟兄姊妹同心合意為教會守望。
- 3.為紐約市華埠社區禱告。願本堂藉著崇拜、關懷、社區服務廣傳福音。
- 4.為身體和心靈軟弱的弟兄姊妹禱告。求主醫治，使他們早日康復：
林伍新蘭女士、張淑德女士、劉浪波夫人、朱譚綺琪女士、陳曾惠英長老、
唐顯慶長老、鍾鎮練長老、翁健安夫婦。
- 5.為本堂聘牧事工禱告。求主預備及差遣合適主任牧師來牧養教會。
- 6.為本堂聘請部份時間幹事禱告。求主預備及差遣合適同工來協助堂務。
- 7.為世界各國的動盪禱告。尤其是伊朗、委內瑞拉、格陵蘭等地，求主的公義與和平彰顯！
- 8.記念這世代仍有千千萬萬人未聽聞福音、未認識耶穌基督，祈求信實的主按照祂的信實，藉聖靈激動人心，生命轉回創造主。

WELCOME!

11:00 a.m. Chinese / English Combined Worship Service	February 15, 2026	February 22, 2026 First Sunday In Lent
SPEAKER:	Evangelist Elaine Shao	Evangelist Ray Chan
WORSHIP LEADER:	Frances Fong	Sam Yu
USHERS:	Henry Quan, Hon Yee Chew	Henry Quan, Sau Wah Chan
CONDUCTOR:	Daniel Lam	Daniel Lam
ORGANIST:	You Zheng Jiang	You Zheng Jiang
RECORDING / SOUND SYSTEM:	Virgil Wong	Virgil Wong
PUBLISHING BULLETIN:	Sam Yu	Sam Yu

PRAYERS & PRAISE

- Thanksgiving for the free gift of God's grace, the fellowship we share as a church family and the many blessings we have been given.
- Prayers for strength, faith and wisdom for all brothers and sisters who dedicate themselves to our church ministry.
- Prayers for wisdom, strength, and the guidance of the Holy Spirit on the Pastor Nominating Committee.
- Prayers for Mr. Ted Huck's speedy recovery from physical weakness.
- Prayers for Elder David Chung's speedy recovery from illness.
- Prayers for seeking a Pastor (Head of Staff) and a Part-time Administrative Assistant.

FCPC NEWS & UPCOMING EVENTS

- 1) **Welcome to the First Chinese Presbyterian Church (FCPC).** Check out our website at <http://fcpc.org>, where you can read upcoming announcement, find the weekly Order of Worship and listen to past sermons. Like our page at <http://facebook.com/fcpchnyc> to get the latest news and connect with other members.
- 2) **Sunday Morning Prayer Group....** every Sunday at 10:30 a.m. to 10:50 a.m. in the Sanctuary.
- 3) **Weekly Prayer Meeting....** every Thursday at 2 p.m. at any place.
- 4) **Church contacts phone numbers (212) 964-5488 or (917) 214-8596** are available from 9 a.m. to 5 p.m. daily.
- 5) **Women's Guild Monthly Meeting....** after Combined Service today.
- 6) **Session Meeting....** will convene for the February meeting at 1:30 p.m. in Room **309** today.
- 7) **Senior Fellowship Monthly Meeting....** after Combined Service next Sunday.
- 8) **Community Affairs Corporation Zoom Meeting....** at 2:30 p.m. next Sunday.
- 9) **Your tax-deductible contribution receipts 2025 are now available.** If you are interested in receiving a copy of your monetary donations to our church, see a Trustee or leave a message with Deacon Sam Yu.